
PROTOKÓŁ  NR 31 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
z dnia 26 sierpnia 2022 r. 

Porządek spotkania: 

1 .Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji o godz.. 8:00 otworzyła Przewodnicząca Komisji 

A. Szafrańska. Obecnych 5 radnych na 7 członków Komisji. Nieobecny: radny K. Olszewski 

i radny P. Szypszyński. 

2.Opiniowanie projektów uchwał. 

• Nr L/328/22 zmieniająca uchwałę  w sprawie obniżenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  dla dyrektorów szkół  i przedszkoli oraz 
nauczycieli pełniących obowiązki w ich zastępstwie oraz ustalenia tygodniowego 
wymiaru godzin zajęć  nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów, 
terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach 
i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Swidwin 
Projekt przedstawił  Sekretarz A. Rewiński 

Radni pytań  nie przedstawili. 
Komisja przyjęła projekt bez uwag. 

• Nr L/329/22 w sprawie rozpatrzenia petycji 

Projekt przedstawił  Sekretarz A. Rewiński 

Radni pytań  nie przedstawili. 
Komisja przyjęła projekt bez uwag. 

• Nr L/330/22 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  bezprzetargową  działki 
gruntu 
nr 210/17, położonej w Swidwinie, w obrębie ewidencyjnym 009, na poprawę  
warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej 
Projekt przedstawiła E. Nikipierowicz kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Radni pytań  nie przedstawili. 
Komisja przyjęła projekt bez uwag. 

• Nr L/331/22 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
na nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Miejskiej Swidwin 
Radni pytań  nie przedstawili. 
Komisja przyjęła projekt bez uwag. 



• Nr L/332/22 w sprawie zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 
stanowiącej własność  Gminy Miejskiej Swidwin 
Radni pytań  nie przedstawili. 
Komisja przyjęła projekt bez uwag. 

O godz. 8:06 wszedł  na salę  obrad radny P. Szyposzyński. 

• Nr L/333/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Zachodniopomorskiego 
Projekt przedstawiła Skarbnik Miasta M. Grad. 

Radna I. Markiewicz powiedziała, że nie rozumie dlaczego miasto ma fmansować  
zadanie, które nie jest zadaniem miasta. 

Burmistrz P. Feliński odpowiedział, że takie są  zasady współpracy między 
jednostkami. Jest to ważna inwestycja dla mieszkańców, bo chodzi o przebudowę  
chodnika przy ulicy Szczecińskiej. 

Opinia Komisji: pozytywna. 

• Nr L/334/22 zmieniająca uchwałę  w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świdwin na 
2022 rok 
Projekt przedstawiła pani Skarbnik. 
Radni pytań  nie przedstawili. 

Opinia Komisji: pozytywna. 

• Nr L/335/22 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok 
Projekt przedstawiła Skarbnik Miasta 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Opinia Komisji: pozytywna. 

• Nr L/336/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Świdwin na 
lata 2022-2025 
Projekt przedstawiła Skarbnik Miasta 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Opinia Komisji: pozytywna. 

• Nr L/337/22 w sprawie przekazania skargi Prokuratora Okręgowego w Koszalinie na 
uchwałę  Nr III/15/10 Rady Miasta Swidwin z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie 
trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego 
oraz szczegółowych warunków jego f.mkcjonowania do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Szczecinie 



Projekt przedstawił  Sekretarz Miasta. 

Opinia Komisji: pozytywna. 

3.Wolne wnioski i zapytania radnych i 4. Odpowiedzi na zapytania 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się  do Burmistrza o środki na zagospodarowanie skarpy 

przy ulicy Podgórnej. Radna powiedziała, żeby wnieść  do budżetu środki na ten cel i to w tym 

roku. Koszt to około 20 tys. 

Burmistrz odpowiedział, że na ten temat rozmawiał  już  z mieszkańcami i panią, która 

zajmuje się  takimi remontami i koszt to około 25 tys. Burmistrz dodał  też, że we wrześniu 

zostaną  na to środki wprowadzone. 

Przewodnicząca Komisji zwróciła również  uwagę  na problem z wyrzucaniem 

wielkogabarytów przy śmietniku na ulicy Nowomiejskiej. 

Burmistrz przedstawił  radnym informacje na temat audytu energetycznego w szkole 

podstawowej nr 4. 

5 . Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Komisji o godz. 8:39 zakończyła posiedzenie. 

Załączniki: listy z głosowań  członków Komisji. 

Protokołowała: 	 Przewodnicząca Komisji 

M. Tyzczik 	 Arnaafrańska 


